
 
 

 

Protokoll från Vårmöte den 26 mars 2025 
 

1. Mötets öppnande 

BSS ordförande Bengt Anzén hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Ca 30 medlemmar deltog. 

2. Val av ordförande för mötet 

Till ordförande för mötet valdes Bengt Anzén 

3. Val av sekreterare för mötet 

Till sekreterare för mötet valdes Svante Håkansson 

4. Mötets utlysande 

Vårmötet ansågs vederbörligen utlyst via utskick. 

5. Fastställande av dagordning 

Förslaget till dagordning fastställdes. 

Val av ledamöter och funktionärer sker under punkt 12, Övriga frågor. 

6. Val av justeringsmän tillika rösträknare för mötet 

Thomas Ericsson och Seija Nyström utsågs till att justera protokollet. 

7. Korta rapporter från sektionerna / Presentation av verksamhetsberättelse för 
2024 

• Verksamhetsberättelsen hade skickats ut till e-postinnehavarna före mötet.  

• De olika sektionernas verksamheter år 2024 och lite om verksamhetsinriktningen 2025 

presenterades på vita duken och redovisades kortfattat av en representant från respektive 

närvarande sektion. 

För Fastighetssektionen meddelade Jan Åberg att han erbjudit sig att ta sig an uppgiften som 

ordförande för en nybildad fastighetsgrupp, se vidare under punkt 12. 

   Det framkom även att Daniel Johansson arbetar med en utredning angående förbättring av 

fastighetens skick. 

Cattis Haapaniemi nämnde bl.a. att Snedskärssektionen arbetar för att höja personsäkerheten 

för de som rör sig på ön genom trappor, ledstänger mm. 

Joakim Langner från Kappseglingssektionen berättade bl.a. att BSS hemsida innehåller in-

formation om säsongens kappseglingar och att där även finns information om den stående 

tävlingen Bråvikens Blå Band. 

Stefan Brautigam från Varvssektionen nämnde att vattnet nu är påkopplat i Herstaberg. Han 

nämnde bl.a. att den som upptäcker eventuellt vattenläckage på BSS område bör försöka åt-

gärda problemet eller rapportera det till honom.  



 

 

8 Resultat- och balansräkning för verksamhetsåret 2024 samt förslag till bok-
slutsdisposition  

Resultat- och balansräkningen samt förslaget till bokslutsdisposition redovisades av kassören 

Stefan Nyström. Se bifogade dokument. 

9. Revisionsberättelse för 2024 

Bengt Anzén redogjorde för revisionsberättelsen, där revisorerna tillstyrker att styrelsen och 

ordföranden beviljades ansvarsfrihet. Revisionsberättelsen bifogas protokollet. 

10.  Ansvarsfrihet för 2024 års styrelse samt godkännande av resultat- och balans-
räkning för verksamhetsåret 2024 samt förslaget till bokslutsdisposition  

• Mötet beviljade styrelsen och ordföranden ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2024. 

• Mötet godkände resultat- och balansräkningen för 2024 samt förslaget till bokslutsdispo-

sition. 

11. Utdelning av förtjänsttecken (standert, silver- och guldmärken) 

Silvermärken tilldelas följande som varit medlemmar i 25 år 

• Thomas Eriksson 

• Mårten Larsson Askenberg 

Förtjänstteckenkommittén hade inget förslag till guldmärket för förtjänstfullt arbete. 

Följande medlemmar föreslogs av styrelsen att få en standert för förtjänstfullt arbete.  

• Mats Karlsson 

• Ola och Sanna Ackrell 

• Svante Håkansson 

Mötet godkände förslaget. 

Förtjänsttecknen kommer att överlämnas till mottagarna efter mötet. 

Förtjänstteckenkommittén uppmanar BSS medlemmar att lämna förslag till kommittén eller 

huvudstyrelsen på lämpliga mottagare till kommande år. 

12. Övriga frågor 

12.1 Val av ledamöter och funktionärer 

Valberedningen har bestått av Fredrik Jeppson och Malin Bodén. 

Följande fyllnadsval gjordes: 

Ordförande för Fastighetssektionen: Jan Åberg, 2025-2026 

Revisor: Jenny Bohlin (ersätter Jan Åberg) 

Revisorssuppleant: Malin Bodén (ersätter Jenny Bohlin) 

Valberedningens rapport bifogas protokollet. 

12.2 Förstärkning av föreningens nyckelfunktioner 

Snedskärsstyrelsens ordförande Cattis Haapaniemi berättade att snedskärsstyrelsen numera 

har en vice ordförande. Detta är i linje med Snedskärsstyrelsens strävan mot att engagera yt-

terligare en person till de tyngre nyckelfunktionerna. Den extra personen är tänkt att arbeta 

tillsammans med den huvudansvarige för respektive funktion. 

Cattis föreslår att huvudstyrelsen och övriga sektioner tänker i liknande banor som Sned-

skärsstyrelsen, för att avlasta den huvudansvariga och minska sårbarheten. 



 

 

13 Mötets avslutande 

Ordföranden Bengt Anzén avslutade mötet och tackade för visat intresse 

 

Bilagor: 

• Verksamhetsberättelse för 2024 

• Balansräkning 2024 

• Resultaträkning 2024 

• Utfall 2024 

• Revisionsberättelse 2024 

• Valberedningens rapport 

 

 

 

 

………………………………….. 

Svante Håkansson 

Sekreterare vid Vårmötet 

 

 

 

Justeras:  

 

 

 ...........................................  ...........................................   ...........................................      

Bengt Anzén Thomas Ericsson Seija Nyström 

Mötesordförande Justeringsman Justeringsman 

 

 

 

 


